
Agendacommissie WBB

Afsprakenlijst
Datum : vrijdag 12 januari 2018
Tijd : 09.00 uur
Plaats : burgemeesterskamer gemeentehuis Lingewaal

Aanwezig : mw. L.H.M. van Ruijven – van Leeuwen (voorzitter), dhr. K.G. Steenbergen (secretaris) en
dhr. M. Vermeulen (kwartiermaker griffie)

Geldermalsen : mw. A.M. IJff (wnd. raadsvoorzitter en fractievoorzitter PvdA)
Neerijnen : dhr. J.G. van Maanen (wnd. raadsvoorzitter en fractievoorzitter SGP)
Lingewaal : mw. D. van Zee – van Arendonk (wnd. raadsvoorzitter en fractievoorzitter CDA)
Afwezig m.k. : -

Nr. Omschrijving agendapunt

1. Opening

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom in deze tweede 
vergadering van de Agendacommissie West Betuwe Beraad (A-WBB). Mevrouw Van Zee 
komt iets later.

2. Agenda

De agenda is ongewijzigd vastgesteld.

3. Afsprakenlijst vorige vergadering van 10 november 2017, inclusief actielijst

Naar aanleiding van:
Op bladzijde 3 is opgenomen dat er eerst gesprekken worden gehouden met de eigen 
griffiers, alvorens er gesprekken kunnen zijn met de griffiers over hun rol binnen WBB. Uit de 
inventarisatie blijkt dat Neerijnen het gesprek al heeft gevoerd, dat het in Geldermalsen 
volgende week gepland staat en dat het in Lingewaal nog gepland gaat worden. Er wordt nog 
even kort toegelicht vanuit Lingewaal toegelicht wat de scheiding is in de werkzaamheden 
tussen Herman en Rob. 

De gemeente Lingewaal denkt binnen een werkgroepje na voor een “afscheidscadeau(tje)” 
aan haar inwoners bij het opgaan in de nieuwe gemeente West Betuwe (markeren 
momentum). Bij de gemeente Geldermalsen is hieraan geen behoefte en de gemeente 
Neerijnen denkt na over de aanleg van een wandelpad c.q. fietspad (recreatieve voorziening) 
die de dorpen/kernen uit de oude gemeente Neerijnen aandoet. Het Presidium heeft het 
college van Neerijnen gevraagd met een voorstel te komen.

De kerstmarkt was een geweldige activiteit, alleen jammer dat de medewerkers en de raad- 
en commissieleden gescheiden en aansluitend konden shoppen. Een gemiste kans voor 
onderlinge ontmoeting. Ook communicatief is er wat mis gegaan, waardoor bij de start voor de
raad- en commissieleden omstreeks 18.00 uur er weinig aanwezig waren. Toch heeft een 
ieder de mogelijkheid kunnen nemen om een leuke kerstattentie samen te stellen. Wellicht 
een aandachtspunt voor volgend jaar om nog eens naar de gescheiden tijden te kijken.

De afsprakenlijst is ongewijzigd vastgesteld en de actielijst kan worden geactualiseerd.
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4. Ingekomen stukken en mededelingen

Er is geen mededeling gedaan en er zijn geen ingekomen stukken ontvangen.

5. Terugblik (evaluatie) West Betuwe Beraad 27 november 2017

Toezegging

Dringend 
verzoek

Afspraak

De volle raadzaal in het gemeentehuis te Asperen toont de betrokkenheid aan van velen bij de
discussie over de Verbonden Partijen. Technisch gezien was het een goede vergadering en 
voor de Stuurgroep was het deze avond een “wake-up-call”. Daardoor was het verstandig van
de portefeuillehouder om de voorstellen snel terug te nemen, hoewel de gehouden 
presentatie over de Verbonden Partijen verhelderend is overgekomen.

Een Bestuurlijke Agenda WBB wordt node gemist. Voor het gevoel loopt het nu allemaal wat 
door elkaar heen en krijg je de indruk dat “het gisteren al af had moeten zijn”. Daarmee nog 
eens extra duidend op de functie en rol van de A-WBB, waarvoor het aangeven van de 
urgentie bij de stukken van belang is. Dat gevoel schijnt ook te leven binnen de organisatie, 
maar is niet verwonderlijk als je weet dat de kwartiermaker later is begonnen en het 
projectbureau (ondersteuning kwartiermaker) net na de jaarwisseling pas is gestart. Er is ook 
nog een verontwaardiging uitgesproken over het feit, dat de projectbegeleiding door Seinstra 
en Van de Laar is gestopt na indiensttreding van de kwartiermaker organisatie. We mogen 
toch aannemen dat deze beslissing door de Stuurgroep is genomen op basis van een 
bestaande planning, waaruit blijkt dat die gehaald gaat worden. Het baart de A-WBB dan ook 
zorgen “wie” er aanspreekbaar en verantwoordelijk is voor bepaalde taken.
Aangegeven wordt dat er een driedeling is te maken in het soort stukken: stukken des 
colleges, stukken des raads en stukken binnen het grijze gebied daartussen. Van de laatste 
categorie is huisvesting daar een voorbeeld van, maar ook Verbonden Partijen. 
Deze driedeling proberen de kwartiermakers samen ter verduidelijking in een Memo te gieten,
die in de volgende A-WBB ter bespreking zal worden voorgelegd.

De voorbereiding via de A-WBB van deze vergadering komt nog eens ter sprake en er is 
uitgelegd hoe het zo verkeerd heeft kunnen lopen tussen de A-WBB en de Stuurgroep. Ook 
de voorbereiding op deze A-WBB verdient geen schoonheidsprijs en dat moet beter. 
Het gebruik van een format voor het schrijven van een raadsvoorstel van één der gemeenten 
GNL kan hierbij een gewenst hulpmiddel zijn. Immers komen daarin alle facetten naar voren 
die voor een raad van belang zijn om tot een oordeel te kunnen komen.

De A-WBB spreekt af te willen werken volgens een Bestuurlijke Agenda 2018 WBB. De 
kwartiermakers wordt gevraagd om de voorstellen die vanuit de Stuurgroep (lees projectgroep
en daarmee de werkgroepen organisatie) en de voorstellen vanuit de Raadswerkgroepen 
hierin op te nemen.

6. Onderzoeksopdracht Verbonden Partijen

In aansluiting op de discussie die over de Verbonden Partijen in het WBB van 27 november 
2017 is gevoerd, heeft de stuurgroep het verzoek vanuit het WBB gehonoreerd en is een 
onderzoekopdracht geformuleerd die nu ter bespreking voorligt bij de Agendacommissie.
De onderzoekopdracht is afgelopen week nog gevolgd door een brief vanuit de BOR met 
daarin een reactie op de voorgelegde onderzoekopdracht Verbonden Partijen.

Geconcludeerd wordt door de leden van de Agendacommissie, dat de stuurgroep aan het 
verzoek vanuit het WBB heeft voldaan door een onderzoeksopdracht op te stellen ter nadere 
inventarisatie en uitwerking van de mogelijke scenario’s voor de drie genoemde verbonden 
partijen. Waarbij het aanvullende verzoek vanuit de BOR ten aanzien van BWB ook logisch 
lijkt om mee te nemen in de nadere uitwerking. Echter de keuze(n) die gemaakt zijn bij de 
vaststelling van het herindelingsadvies zijn leidend en afwijkingen daarop ziet de 
Agendacommissie graag onderbouwt terug in het voor te leggen voorstel.
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Advies en 
afspraak

Geadviseerd wordt, om voor het schrijven van een raadsvoorstel gebruik te maken van één 
der sjablonen die nu binnen de gemeenten van GNL in gebruik is, en om in het voorstel ook 
aandacht te besteden aan:

1) dat het nu voorliggende voorstel de uitwerking is van de wens vanuit het vorige WBB;
2) om de aanvulling vanuit de BOR mee te nemen als scenario bij BWB (rode 3) en
3) opnemen en toelichten keuze van de Stuurgroep om het “extern” te laten uitvoeren.

De leden spreken af om de Stuurgroep te adviseren, het nu voorliggende A-4tje om te 
bouwen tot een raadsvoorstel, waarmee instemming wordt gevraagd aan het WBB op het 
uitzetten van de onderzoeksopdracht. Die onderzoeksopdracht als bijlage toevoegen.

7. Huisvesting West Betuwe

Advies en 
afspraak

De A-WBB heeft kennis genomen van de stukken met betrekking tot de huisvesting West 
Betuwe. Het verzoek in de oplegger aan de A-WBB is nader toegelicht door de voorzitter. 

Allereerst is opgemerkt dat er een rationele benadering van het voorstel Huisvesting dient te 
zijn, waarbij ook aandacht is voor de emotionele reacties die een keuze kan oproepen. Ook 
ten aanzien van dit onderwerp is de besluitvorming bij het herindelingsadvies leidend en kan 
beargumenteerd slechts worden afgeweken. 
Een goede beargumenteerde onderbouwing van de gemaakte keuze (Geldermalsen) binnen 
de Stuurgroep is daarvoor een noodzaak. Ook de aanvulling vanuit de raadswerkgroep op de 
bestuurlijke ruimten (denk aan: vergaderen op locatie (?), wel/geen raadzaal, wel/geen 
fractiekamers en werkruimte voor de Griffie) die op 5 februari nog plaatsvindt niet vergeten. 
Vooraf dient duidelijk te zijn “waar het WBB” over gaat met betrekking tot de huisvesting.

De leden spreken af om de Stuurgroep te adviseren, met een raadsvoorstel te komen ter 
begeleiding van de stukken over de huisvesting, waarin duidelijk staat vermeld wat de status 
is van de stukken die nu voorliggen, welke beslissing er nu van het WBB wordt gevraagd.

8. Concept-agenda West Betuwe Beraad 22 januari 2018 te Neerijnen

Afspraak Vanuit de discussie binnen de A-WBB kan wordt afgesproken dat de Agenda voor het WBB 
van 22 januari de onderstaande voorstellen zal bevatten:

1. Voorstel tot instemming met de Onderzoeksopdracht Verbonden Partijen en
2. Voorstel tot voorlopige kennisname van de opdracht tot uitwerking van het 

voorgestelde scenario Huisvesting door de Stuurgroep.

9. Rondvraag

Toezegging

De heer Van Maanen verzoekt om spoedig met een Lange Termijn Agenda (Bestuurlijke 
Agenda) te komen.
De voorzitter geeft aan dat deze over 2 weken in de Stuurgroep ter bespreking voorligt en 
dat de Bestuurlijke Agenda WBB daarna aan alle raadsleden wordt verstrekt.

De heer Van Maanen geeft aan dat er lokaal binnen de gemeente kennis genomen kan 
worden van alle collegebesluiten. Is er ook zoiets vanuit de Stuurgroep raadpleegbaar?
De voorzitter antwoordt dat de besluitenlijsten via de website WB te raadplegen zijn, hoewel 
de laatste van 5 oktober is. Zij zegt toe dat ze dit zal laten actualiseren!

Mevrouw Van Zee komt nog even terug op de afspraak van het FuGe raadsgriffier uit het 
vorig overleg. In Lingewaal heeft die nog niet plaatsgevonden en in Geldermalsen zal het 
ergens volgende week zijn, terwijl in Neerijnen het gesprek al heeft plaatsgevonden. Ze geeft 
aan ervoor te willen zorgen dat eind januari alle gesprekken gevoerd zijn.
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De voorzitter deelt nog mede dat er regelmatig een Nieuwsbrief (niet alleen om uit te delen 
maar ook digitaal) vanuit de stuurgroep gaat verschijnen, wellicht is het goed om daarin ook 
informatie vanuit de raadswerkgroepen op te nemen.

10. Sluiting

De voorzitter sluit de vergadering om 10.35 uur onder dankzegging voor ieders inbreng.

Vastgesteld in de Agendacommissie West Betuwe Beraad van 23 februari 2018

De secretaris, De voorzitter,

K.G. Steenbergen L.H.M. van Ruijven – van Leeuwen
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ACTIELIJST
Nr. Activiteit Wie Startdatum Afgedaan op

17-01 Aanbieding BidBook raad WB

leden A-WBB wensen actief mee te 
denken voor aanbieding BidBook bij 
gemeenteraden GNL en nieuwe raad WB

Leden A-WBB 10-11-2017

17-02 Agendering verzoeken vanuit stuurgroep 
en/of werkgroepen in WBB of andere type 
avonden

alle bijeenkomsten en vergaderingen die 
gehouden (gaan) worden voor raadsleden 
vanuit de GNL-gemeenten worden 
georganiseerd onder de WBB-paraplu en 
lopen via de A-WBB

Voorzitter/
secretaris

10-11-2017

17-03 Placering raadsfracties in het WBB

er zal een tafelindeling worden opgesteld 
voor het eerstvolgende WBB

Voorzitter/
secretaris

10-11-2017 12-01-2018

17-04 Live-uitzenden vergaderingen WBB

Vergaderingen niet live-uitzenden, maar 
wel alleen geluidsopname beschikbaar 
stellen via de websites ter raadpleging.

Secretaris 10-11-2017 12-01-2018

17-05 Bijzondere werkgeverscommissie Griffie

Periodiek overleg voeren met de drie 
griffiers GNL over de voortgang en de 
onderlinge samenwerking

Wnd.voorzitters
GNL

10-11-2017

17-06 Afscheidscadeau(tje) inwoners G-N-L

binnen het eigen Presidium zal worden 
nagegaan of hieraan behoefte bestaat en 
zo ja, in welke vorm.

Wnd.voorzitters
GNL

10-11-2017 12-01-2018

2018
18-01 Memo -driedeling- stukken

Ter verduidelijking van het aantal soorten 
stukken zal een memo worden opgesteld.

kwartiermakers 12-01-2018

18-02 Opstellen Bestuurlijke Agenda WBB

Er zal een Bestuurlijke Agenda WBB 
worden opgesteld voor 2018.

kwartiermakers 
i.s.m. secretaris

12-01-2018
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18-03 Verslaglegging Stuurgroep op website WB

De verslaglegging zal worden 
geactualiseerd en aangevuld met ook de 
laatste stuurgroepverslagen.

voorzitter 12-01-2018

18-04 Nieuwsbrief WB

Er wordt periodiek een nieuwsbrief WB 
uitgegeven die niet alleen wordt uitgereikt 
maar ook digitaal beschikbaar is. Wellicht 
goed om daarin ook nieuws vanuit de 
raadswerkgroepen op te nemen.

Voorzitter,
kwartiermaker 
griffie

12-01-2018
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